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POBUDE IN VPRAŠANJA 16.05.2022 
 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj pri izgradnji cestne, vodovodne, kanalizacijske 

infrastrukture pristopi k polaganju močnejših električnih kablov s katerim bo občanom 

dana možnost priključitve sončnih elektrarn na transformatorske postaje. Zaradi dviga 

cen električne energije se čedalje več stanovanjskih hiš odloča za izgradnjo sončnih 

elektrarn, vendar zaradi preslabega omrežja ne morejo pridobiti soglasij za priklop in 

potencialno gradnjo elektrarne. Glede na to, da bodo cene energije enormno zrasle in 

povpraševanje po sončnih elektrarnah še bolj povečalo je potrebno pristopiti, k polaganju 

močnejših kablov, ki bodo omogočili vključitev sončnih elektrarn s tem pa pomagati 

občanom istočasno pa zagotoviti omrežje, ki bo zadostilo potrebam izgradnje elektrarn za 

potrebe Mestne občine Ptuj navkljub temu, da podatkov kako daleč je projekt 

zagotavljanju električne samooskrbe v MO Ptuj, ki sem ga že pred časom predlagal še 

vedno nimamo.  

 

Podajam pobudo, da Zavod za turizem Ptuj posodobi fotografije, ki jih pošilja medijem in 

objavlja na spletu, tiskanih medijih…, ki bodo odražale dejansko in trenutno stanje na 

Ptuju ne pa, da objavljajo in pošiljajo fotografije, ki so že zastarele.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija ali potekajo dogovori z DARS-om, DRSI… glede 

izvoza Turnišče, ker je sedanja prometna ureditev za občane Turnišč, Dražencev, … zelo 

neuporabna in zamudna. 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija koliko sredstev smo pridobili iz evropskih 

razpisov in državnega proračuna za večje investicijske projekte ter v katerem času so bili 

prijavljeni in pripravljeni projekti (kanalizacija, vodovod, kolesarke...), ki jih gradnjo in 

izvajamo danes.  

 

Podajam pobudo na pobudo številka 1605/35, ker iz prejetega odgovora ni razvidno kateri 

projekti so pripravljeni za izvedbo oziroma če sploh so. Poraja se vprašanje ali je Mestna 

občina Ptuj v tem mandatu sploh pripravila kateri konkreten projekt (projektno 

dokumentacijo) s katerim bomo pristopili h črpanju državnih in evropskih sredstev, saj iz 

prejetih odgovorov ni razbrati, da bi bilo kaj storjenega na tem področju. 
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Podajam pobudo, da se obvesti DRSV, da takoj pristopijo k čiščenju potoka Grajena saj je 

struga v Štukih 24 pri betonskem propustu popolnoma zamuljena z blatom in 

naplavinami, kar ne omogoča normalnega pretoka potoka in posledično voda trga 

bregove. 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj Mestna občina Ptuj ne pristopi k projektu 

skupnostna samooskrba za električno energijo, kot so to storili v občini Hrastniku kjer bo 

letos začela delovati največja skupnostna sončna elektrarna v državi. Občina Hrastnik bo 

kot prva slovenska občina svojim občanom in občankam ponudila možnost, da se vključijo 

v energetsko zadrugo ter proizvajajo in se oskrbujejo z električno energijo s pomočjo 

sonca. Ustanovili bodo zadrugo, v katero naj bi se poleg občine vključilo tudi od 50 do 60 

gospodinjstev, ki bodo tako postala samooskrbna in neodvisna od razmer na trgu 

električne energije. Vrednost investicije je ocenjena na 235 tisoč evrov. Način financiranja 

vključuje začetne vložke vključenih odjemalcev v višini 150 evrov na 1 kW kapacitete, s 

čimer se bo pokrilo približno 20 % investicije. Nadaljnjih 20 % bo pokritih s 

sofinanciranjem Ministrstva za infrastrukturo v sklopu javnega razpisa za nepovratna 

sredstva za sončne elektrarne, preostalih 60 % pa bo pokritih s kreditom. Predviden čas 

izgradnje sončne elektrarne je v poletnih mesecih 2022. 

https://zeleni-hrast.si/index.php/2022/05/10/v-hrastniku-zelena-luc-za-najvecjo-

skupnostno-soncno-elektrarno-v-drzavi/  

https://www.zurnal24.si/pod-streho/varcna-hisa/s-600-evri-vlozka-do-65-odstotkov-

nizjega-racuna-za-elektriko-385233 

 

Podajam pobudo, da se v Štukih postavijo koši za smeti saj ob cesti ni košev kamor bi 

lahko sprehajalci odlagali smeti saj so sedaj odvržene smeti v obcestnih jarkih in dvoriščih 

občanov.  

 

Podajam pobudo, da se na primerni lokaciji namesti tabla (elektronska na dotik), ki bo 

občanom omogočala preprost vpogled v zemljiško stanje parcel (npr. prostorski akt, ali 

parcela gradbena ali ne ipd.), kot imajo to v Mestni občin Koper. Občani bi pridobili 

informacije, ki ne vsebujejo osebnih podatkov kot je to v odprtem informacijskem sistemu 

PISO, ki je brez registracije odprt za javnost. S tem bi prihranili občanom marsikatero pot, 

ko morajo na vseh možnih koncih iskati informacije in stanje njihovih parcel oz. parcel za 

katere se zanimajo. Na žalost si si vsi ne znajo pomagati z zapletenimi pristopi v Zemljiški 

knjigi, PISO….ipd. zato bi bila tovrstna tabla več kot dobrodošla.  

 

Podajam pobudo, da se na Pivkovi in Gajzerjevi ulici postavi obvestilna tabla »VI VOZITE«, 

s čimer bi opozarjali voznike na izmerjeno hitrost.  

 

https://zeleni-hrast.si/index.php/2022/05/10/v-hrastniku-zelena-luc-za-najvecjo-skupnostno-soncno-elektrarno-v-drzavi/
https://zeleni-hrast.si/index.php/2022/05/10/v-hrastniku-zelena-luc-za-najvecjo-skupnostno-soncno-elektrarno-v-drzavi/
https://www.zurnal24.si/pod-streho/varcna-hisa/s-600-evri-vlozka-do-65-odstotkov-nizjega-racuna-za-elektriko-385233
https://www.zurnal24.si/pod-streho/varcna-hisa/s-600-evri-vlozka-do-65-odstotkov-nizjega-racuna-za-elektriko-385233
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Podajam pobudo, da se apelira na DRSI in DRSV, da pristopijo k sanaciji posedanja brežine 

v Štukih 24 – 26a, saj je potok Grajena spodjedel brežino in prihaja do enormnega 

posedanja vozišča. 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija glede obnove ribnika Ljudski vrt in suhega 

zadrževalnika, saj se občanom poraja vprašanje kje bo pristajal reševalni helikopter v 

primeru potreb in ali bo sanacija kakorkoli vplivala na to saj bodo brežine višje kar bi lahko 

posledično vplivalo na varnost za pristajanja reševalnega helikopterja. 

 

Podajam pobudo, da se poda informacija ali bo ob izgradnji urgentnega centra zgrajen 

tudi »helioport« za pristajanje reševalnih helikopterjev. Če ne naj se poda informacija kje 

bo pristajališče v primeru potreb. 

 

Podajam pobudo, da MO Ptuj obvesti pristojne službe, da odstranijo smeti in klopi na 

nabrežju reke Drave na Vičavi. 

 

 
 

Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj Podjetje za stanovanjske storitev Ptuj ne 

odda občinskega stanovanja na Volkmerjevi cesti 5,v 2 nadstropju kjer  3 sobno prazno že 

dalj časa in pripravljeno za vselitev. Po pridobljenih informacijah naj bi PSS to stanovanje 

namerno zadrževalo iz le njim znanega razloga, navkljub temu, da je takoj pripravljeno za 

vselitev. Družine čakajo na stanovanja PSS pa stanovanj ne želi dati v najem.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija na koga v Mestni občini Ptuj naj se občani 

obrnejo v primeru potreb za ustreznih in verodostojnih informacij za prostorsko 

planiranje glede na to da sta v dveh mesecih delovno mesto zapustila že dva javna 

uslužbenca.  
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Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj Podjetje za stanovanjske storitev Ptuj v 

roku enega leta od objave prednostne liste za stanovanja še vedno ni oddal stanovanj, ki 

so na razpolago. Po pridobljenih informacijah oddajajo stanovanja, ki so funkcionalno 

popolnoma neuporabna za družine istočasno pa zadržuje primerna stanovanja za oddajo 

v najem. Na takšen način vsekakor ne bomo reševali pereče stanovanjske problematike 

na Ptuju še manj pa poskrbeli za prihod mladih družin.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija ali ima Petv kakšno politiko glede prispevkov s 

svetnicami in svetniki Mestnega sveta, ker nekatere svetnice in svetniki iz različnih 

svetniških skupin namreč še niso bili niti povprašani glede svojih mnenj in pogledov na 

delovanja mestnega sveta in stanja v MO Ptuj. Prav tako že dalj časa ni zaslediti oddaje 

Minuta za mestni svet? V večini primerov, namreč gledamo prispevke, ki so ciljno 

promocijsko obarvani. 

 

Podajam pobudo, da SOU Sp. Podravje posodobi spletno stran, ki se  nanaša na Občinski 

prostorski načrt saj so tam navedene osebe, ki na tem področju ne delajo že več kot pol 

leta.  
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Podajam pobudo, da se pred objavo odgovorov na svetniške pobude le te slovnično 

pregledajo, saj je zaslediti več slovničnih napak, ki so kot kaže posledica 

»popravljanja/prilagajanja« odgovorov na svetniška vprašanja.  

 

Podajam pobudo, da se zaradi nezmožnosti prodaje stavbe »Ljudevita Pivka« pripravi 

ocenjena vrednost možnosti vzpostavitve tehnološkega parka mesta Ptuj, kjer bi k 

sodelovanju povabili javni kapital na podlagi vzpostavitve javno zasebnega partnerstva. 

Kot druga možnost pa pristopiti k lastni vzpostavitvi tehnološkega parka, kot ga ima 

Občina Ormož, ki je le tega vzpostavila z evropskimi sredstvi.  

https://www.tednik.si/gospodarstvo/28240-gradnja-ormoskega-tehnoloskega-parka-

pogojena-z-evropskim-denarjem  

 

Podajam pobudo na pobudo št 1593/35., kjer je zapisano, da je demografska študija 

objavljena na spletu in je bila objavljena šele po podani pobudi 3.5.2022? Zakaj se le ta ni 

objavila prej in zakaj ni objavljen dejanski odgovor kot so ga pripravile strokovne službe.  

 

 
 

Podajam pobudo, da se pridobi informacija kdaj se bo pričela izgradnja optičnega omrežja 

v naseljih Orešje in Vičava saj je od zadnjih informacij preteklo že več kot leto dni stvari 

pa še vedno mirujejo. Ne glede na to, da je to v domeni operaterjev sem mnenja, da bi 

morala MO Ptuj tukaj odigrati bistveno večjo vlogo pri pridobivanju ustrezne 

dokumentacije, da bi lahko operaterji čimprej pristopili k izgradnji omrežja.  

 

Podajam pobudo, da se iz naslova vzdrževalnih del čimprej sanira cesta v Krčevini pri 

Vurberku JP 828031. Cesta je na več mestih že pošteno dotrajana in poškodovana in je v 

zelo slabem stanju 
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